

KERJA PANAS		NO. PERMIT KERJA	
BUTIRAN KERJA			
ALAT KHAS YANG AKAN DIGUNAKAN			
LOKASI KERJA			
ADAKAH SEBARANG KERJA LAIN YANG SEDANG DIJALANKAN YANG BOLEH MEMPENGARUHI ATAU MENJEJASKAN PERMIT INI ? ( SEBUT NO. PERMIT YANG MANA BERKENAAN )			
Permit hanya sah apabila semua bahagian telah lengkap. Jika terdapat keraguan dan tidak memahami, sila bertanya. Ingat semua kemalangan boleh dielakkan. Sila gunakan permit ini, dengan semangat yang bertujuan untuk melindungi diri sendiri dan orang lain. Sila pastikan anda menandatangani permit kerja ini. Jangan meneruskan kerja anda sehingga permit anda telah diberi kuasa oleh pegawai yang bertanggungjawab.			
BAHAYA DAN LANGKAH YANG PERLU DIAMBIL			
PRIMARY HAZARDS - Wasap, Elektrik, Gas, Cecair, Enapcemar, Radiasi, Moving Parts			
SILA JAWAB SOALAN BERIKUT DENGAN JUJUR.			
Adakah anda berkelayakan / terlatih untuk menjalankan kerja-kerja ini ?			YA
Adakah sistem sprinkler / pemasangan kebakaran tetap berfungsi ?			TIDAK
Adakah terdapat pemadam api atau hos paip untuk digunakan ?			N/A
Adakah anda mengetahui untuk membunyikan penggera kebakaran ?			
Adakah kawasan itu bebas daripada bahan mudah terbakar dan / atau dilindungi ?			
Adakah bekas cecair mudah terbakar telah dikeluarkan dan / atau dilindungi ?			
Adakah dinding / lantai (termasuk gulleys and combustible construction) dilindungi oleh selimut kebakaran ?			
Adakah bekas / talian elektrik diasingkan dan dibersihkan bebas dari cecair mudah terbakar ?			
Adakah terdapat kawasan yang akan dibasahkan atau selimut kebakaran akan digunakan ?			
Adakah terdapat seorang yang kompeten, yang terlatih menggunakan alat pemadam hadir sepanjang kerja ?			
Adakah pemantauan gas berterusan digunakan ?			
Adakah peralatan dalam keadaan selamat untuk digunakan ?			
Adakah ujian persekitaran (atmosfera) diperlukan ? Jika ya, sila lengkapkan bahagian bawah.			
Adakah peralatan perlindungan diri (PPE) diperlukan ?			
Adakah anda cenderung bersentuhan dengan asbestos ? Jika ya, sila rujuk Permit Kerja Asbestos			
UJIAN MASA 1		UJIAN MASA 1	
OKSIGEN	%	LULUS / GAGAL	OKSIGEN %
KARBON MONOKSIDA	%	LULUS / GAGAL	KARBON MONOKSIDA %
KARBON DIOKSIDA	%	LULUS / GAGAL	KARBON DIOKSIDA %
LAIN-LAIN ( NYATAKAN )	%	LULUS / GAGAL	LAIN-LAIN ( NYATAKAN ) %
Langkah berjaga-jaga lain diperlukan			
Peralatan keselamatan lain diperlukan			
KELULUSAN DAN PENERIMAAN			
Saya mengakui bahawa saya telah mengesahkan maklumat di atas dan memastikan langkah berjaga-jaga telah diambil. Ia adalah selamat untuk melaksanakan kerja-kerja seperti yang ditakrifkan di atas dan maklumat permit telah dijelaskan kepada semua pekerja terlibat. Saya adalah bertanggungjawab untuk kerja-kerja ini.			
ORANG YANG BERTANGGUNGJAWAB			BUTIRAN LUPUT
SYARIKAT			TARIKH :
TANDATANGAN	TARIKH	MASA	MASA :
PEGAWAI MELULUS			
PENGEMBALIAN DAN PEMBATALAN			
Saya mengesahkan bahawa kerja-kerja telah siap / separuh siap* , diperiksa oleh saya sendiri dan kawasan yang ditinggalkan dalam keadaan selamat dan kemas. (*potong yang tidak berkenaan )			
ORANG YANG BERTANGGUNGJAWAB			
Saya telah memeriksa kerja keseluruhan siap / separuh siap * dan dengan ini membatalkan permit ini . (*potong yang tidak berkenaan )			
TANDATANGAN PEGAWAI	TARIKH	MASA	